
     
Raadsinformatienota

Inleiding:   
Naar aanleiding van een vermissing en een incident, die kort na elkaar plaatsvonden, heeft de 
raad vragen gesteld tijdens de opinieraad van 15 september 2021. Tijdens deze opinieraad 
heeft wethouder Van der Beek aangegeven dat er op 21 september 2021 een overleg met 
Almata over de vermissing en incident zal plaatsvinden, waarbij ook de burgemeester en 
wijkagent aan deelnemen. Middels deze raadsinformatienota geven wij u een terugkoppeling 
van het overleg.

Kernboodschap: 
De afgelopen maanden hebben er een vermissing en een incident plaatsgevonden bij 
jeugdzorginstelling Almata. Almata geeft aan dit te betreuren, maar moet ook stellen dat 
gezien de heftige problematiek van sommige jongeren die bij Almata geplaatst worden 
dergelijke nare incidenten niet 100% zijn uit te sluiten.

Almata probeert incidenten zoveel mogelijk te voorkomen en beschikt als er wel een incident 
plaatsvindt over protocollen hoe in een dergelijke situatie te acteren. Voor vermissingen en 
incidenten zijn er aparte protocollen.

Een vermissing van een jeugdige komt vaker voor. Bij een vermissing van een jeugdige uit de 
‘open groep’ binnen de jeugdzorginstelling Almata, zoals in dit geval, wordt niet gelijk 
gesproken van een urgente vermissing. Bij een vermissing in de ‘gesloten groep’ is dit wel het 
geval. Almata heeft in de open setting en de gesloten setting andere bevoegdheden.

Bij een vermissing is er vaak ‘een teken van leven’ op Social Media en weet Almata waar de 
jeugdige zich bevindt. Wanneer het een vermissing uit een open groep betreft heeft Almata 
niet de rechten om de vermissing aan te geven. Dit verloopt via de ouders. Almata kan alleen 
adviseren aan de ouders hoe te handelen.

De wijkagent heeft laten weten dat er 23 vermissingen zijn geweest vanaf januari tot nu dit 
jaar. In dezelfde periode vorig jaar waren dat er 34.
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Zowel Almata als de wijkagent beamen dat er een goede samenwerking is tussen Almata en 
de politie. Waar nodig zijn er al verbeteringen opgenomen in de protocollen om de 
samenwerking verder te verbeteren.

Consequenties: 
Wanneer er een incident plaatsvindt bij Almata wordt er altijd intern geëvalueerd om te kijken 
wat goed ging, maar ook wat er beter kan. De verbeterpunten worden opgenomen in de 
protocollen.

Vervolgstappen:
Burgemeester wordt in stelling gebracht wanneer er opgeschaald wordt naar ‘urgent’ richting 
de politie. Daarmee zijn de burgemeester en wethouder op de hoogte van incidenten.

Almata geeft aan dat de jeugdzorginstelling meedoet aan een om- en afbouwregeling 
jeugdzorgplus wat inhoudt dat er minder gesloten plaatsen en meer open plaatsen komen in de 
toekomst. Graag wil Almata een toelichting hierover komen geven in de raadscommissie 
Sociaal Domein van 25 november 2021.
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